
  
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IB/8018 din 05.06.2014 
          

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 27 mai 2014,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 27 mai 2014 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ 
al Judeţului Bistriţa - Năsăud, începând cu ora 14ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud nr. 110 din 22.05.2014 privind convocarea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 27 mai 2014, ora 
14.00 consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 27 mai 2014, în scris, prin invitaţie, 
telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi postat pe site-ul www.portalbn.ro .   

* 
La şedinţă este prezent şi domnul Iosif Redl secretarul judeţului. 

* 
Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de specialitate 

al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore – 
administrator public al judeţului; Mica Oprea – director executiv, Tiniş Viorel – 
director executiv; Vrabete Mihaela – consilier superior; Orţan Alexandru – Şef 
serviciu; Naghi Lucian – consilier superior; Ana Jurje – Şef serviciu; Răscol 
Maria – consilier asistent; Vereş Paul – consilier principal; Palade Ionela Crina 
– consilier asistent; Nemeş Graţiela – director Cabinet preşedinte; Ivan 
Bogdan – consilier peşedinte. 

În calitate de invitaţi mai participă: Fontul Delia Claudia - Director 
general Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa - Năsăud, 
Gavrilaş Alexandru – Manager Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud, Pintea Ioan 
– Manager Biblioteca Judeţeană „George Coşbuc” Bistriţa-Năsăud. 

Reprezentanţii mass-media.  
* 

Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 
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* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, bună ziua stimaţi colegi. Bun venit la şedinţă. Domnule 
secretar prezenţa. 
  Din totalul de 29 de consilieri judeţeni sunt prezenţi 29 fiind îndeplinite 
astfel prevederile legale pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei. Înainte 
de a vă prezenta Proiectul ordinii de zi supun discuţiei şi aprobării 
dumneavoastră Procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 30 aprilie 
2014. Vă rog, dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem 
procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 27 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat, vă 
mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Proiectul Ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Echipei 

intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei în 
familie, la nivelul judeţului Bistriţa-Năsăud, pe lângă Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud. 

2. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru Gestionarea 
Integrată a Deşeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud a 
unor spaţii din imobilul situat în municipiul Bistriţa, str. Păcii, 
nr.1A - domeniul public al judeţului Bistriţa-Năsăud. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii unor licenţe de 
traseu pentru servicii de transport public judeţean de persoane 
prin curse regulate speciale. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 
traseu pentru traseele din Programul judeţean de transport 
public de persoane prin curse regulate în judeţul Bistriţa-
Năsăud pentru perioada 2014-2019, operatorilor de transport 
rutier desemnaţi câştigători în cadrul şedinţei de atribuire 
electronică din data de 02.05.2014  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Serviciului Public Comunitar de Evidenţa 
Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 

7. Proiect de hotărâre privind exercitarea cu caracter temporar a 
funcţiei publice de conducere de director executiv al Serviciului 
Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud, de către doamna COTFAS LILIANA pe o 
perioadă de 6 luni.                                                                                                                 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Bibliotecii Judeţene „George Coşbuc” 
Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud 
pentru anul 2014. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Planului 
de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru 
semestrul II, anul 2014. 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 34/2014 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud. 

12. Proiect de hotărâre privind  încadrarea drumului  judeţean 
170A Chiuza (DN 17D) - Dumbrăviţa - Păltineasa - Sita - 
Spermezeu (DJ 171), km 0+000-16+400, cu o lungime 
totală de 16,400 km şi a sectorului de drum judeţean 172C, 
Leşu - Lunca Leşului, km 22+200 – 28+300, cu lungime sector 
de  6,100 km din categoria funcţională a drumurilor de interes 
judeţean în categoria funcţională a drumurilor de interes local.   

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării 
obiectivului de investiţie: „ MODERNIZARE DJ 172, KM 3+080-
5+870, Beclean-Figa”, judeţul Bistriţa-Năsăud, finanţat prin 
Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului 
Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării 
obiectivului de investiţie: „Rebilitare DJ 172G, Km 20+ 912-
23+012, Sărăţel-Domneşti”, judeţul Bistriţa-Năsăud, finanţat 
prin Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului 
Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice. 
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15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate şi a Indicatorilor Tehnico-Economici aferenţi 
obiectivului „Amenajare şi consolidare DJ 172H, km 14+043-
25+593, Matei-Fântânele – DJ 151, judeţul Bistriţa-Năsăud”. 

16. Proiect de hotărâre privind preluarea în folosinţă gratuită 
a sălii B aparţinătoare Cinematografului “DACIA” din municipiul 
Bistriţa, Bulevardul Decebal nr.3-5. 

17. Diverse. 
Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Vă rog domnule 

Runcan. 
Runcan Anton Claudiu: - consilier judeţean – 
Dacă mi se permite înainte de a dezbate şi a aproba ordinea de zi o 

scurtă interpelare. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
La final la diverse, astăzi.  
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
Conform Regulamentului domnule preşedinte interpelările se fac la 

început. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Eu ştiu că se fac la final. Domnule secretar? 
Iosif Redl: - preşedinte – 
Înainte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bun, vă rog. 
Runcan Anton Claudiu: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Având în vedere că în bugetul pe anul 

2014, pe activităţile culturale şi pe Programele culturale ale Centrului 
Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud s-a alocat o sumă de 3 milioane 
de lei noi şi având în vedere că până la jumătatea anului în luna iunie, 
solicităm Grupul de consilieri judeţeni ai Partidului Democrat Liberal, o 
analiză şi un raport asupra modului în care sumele respective au fost 
cheltuite pe Programele culturale care deja s-au desfăşurat. Solicităm acest 
lucru pentru şedinţa următoare din luna iunie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înţeles. Domule vicepreşedinte Pugna, vă rog să solicitaţi domnului 

director Ţărmure, că se află în subordinea dumneavoastră, să pregătească 
materialul cerut de domnul consilier Runcan pentru şedinţa următoare de 
consiliu. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Tot pe procedură, domnule preşedinte. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog.  

  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. În bugetul anului 2014 am alocat la 

capitolul Programe de dezvoltare regională, socio-economică, o sumă 
destul de consistentă peste 2 milioane de lei. Până în acest moment deşi v-
am rugat să-mi spuneţi în mod concret care sunt obiectivele vizate pentru 
suma respectivă, n-am primit nici un răspuns. Dumneavoastră mi-aţi vorbit 
despre Poarta Transilvaniei, iar în materialele prezentate Comisiei de 
urbanism, scriptic vorbind apar alte obiective, alte investiţii, alte proiecte 
care evident figurează în alte capitole bugetare. Rugămintea mea este să 
clarificaţi şi să ne spuneţi, cele peste 2 milioane de lei unde se duc. 
Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da. Domnul vicepreşedinte Popescu pregătiţi şi dumneavoastră 

materialul, Direcţia tehnică este în subordinea dumneavoastră şi să 
informăm în următoarea şedinţă a Comisiei de urbanism pe colegii 
consilieri, vizavi de întrebările care le-a ridicat doamna preşedinte 
Săsărman. Vă rog domnule Curteanu.  

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  O întrebare, că e un fapt de notorietate apărut în presă şi chiar eram 
curios ce s-a întâmplat la clădirea noastră de pe strada Odobescu unde 
funcţionează Biblioteca Judeţeană, în spate era o anexă pe care am aprobat 
în una din şedinţele trecute să o transformăm, să o modernozăm ceea ce e 
foarte bine. Problema e că constructorul a procedat la demolarea acelei 
anexe nu la modernizarea ei şi ăsta era sensul întrebării de astăzi. Nu îmi 
amintesc să fi aprobat documentaţia tehnică, demolarea şi ulterior 
reconstrucţia.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  La modernizare au apărut la momentul începerii lucrării câteva 
probleme, domnule Orţan cred că ştiţi mai bine decât mine. Rugămintea să-i  
daţi un microfon domnului Orţan să vă explice de ce s-a ajuns aici. 
  Toată construcţia a fost una foarte veche din lemn. 
  Orţan Alexandru: - Şef serviciu -  
  Toată construcţia a fost destul de şubredă şi efectiv s-a demolat zidul. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Face domnul administrator precizarea că nu apar costuri suplimentare 
vizavi de extindere şi de modernizare. În cadrul aceluiaşi proiect cu aceleaşi 
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costuri cu, care a fost semnat contractul va fi construită clădirea nouă pentru 
servicii de evidenţă informatizată a persoanei. Dacă sunt alte intervenţii ale 
dumneavoastră înainte de a trece la aprobarea ordinii de zi. Dacă nu 
deschidem procedura de vot pentru aprobarea Ordinii de zi, vă rog să votaţi 
  Cu 29 de voturi “pentru” Ordinea de zi a fost aprobată, vă mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Primul punct al ordinii de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 
înfiinţării Echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii 
violenţei în familie, la nivelul judeţului Bistriţa-Năsăud, pe lângă 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud. Comisia de administraţie vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 
  Comisia acordă aviz favorabil în unanimitate cu următoarea completare 
la Art. 1. 

8. Doamna Prof. Hudrea Daniela Maria – Director al Centrului Judeţean de 
Resurse şi Asistenţă Educaţională Bistriţa-Năsăud 

9. Doamna Valentina Olariu – consilier de probaţiune în cadrul Serviciului 
de Probaţiune de pe lângă Tribunalul Bistriţa-Năsăud 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da mulţumesc. Intervenţii? Domnul Curteanu, vă rog.  

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Iniţial mă gândeam la ce ne mai trebuie 
încă o structură?  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Ne spune legea. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Dar, de exemplu intrând în amănunt şi citind prevederile legale, echipa 
aceasta intersectorială e obligatoriu a fi constituită de către Consiliul 
Judeţean, prin urmare noi unii suntem pentru Proiectul de hotărâre. 
Mulţumesc. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc domnule consilier. Alte intervenţii? Doamna consilier 
Săsărman, vă rog.  
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
O simplă întrebare. Care au fost argumentele care au determinat comisia 
respectivă să formuleze amendamente la Proiectul de hotărâre, ştiut fiind 
faptul că persoanele care fac parte din această comisie sunt desemnate de 
alte instituţii. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Păi instituţiile respective şi-au schimbat persoanele. Nu au comunicat la 
timp. Au comunicat persoanele care sunt nominalizate, mai târziu decât era 
termenul şi atunci la Comisia de cultură, social şi aşa mai departe s-a făcut 
amendamentul pentru proiect, ca persoanele nominalizate de cele două 
înstituţii că le-a şi citat doamna preşedinte, mai exact CJRAE şi Serviciul de 
probaţiune de pe lângă Tribunalul Bistriţa-Năsăud, au fost prinse în hotărâre 
cele două persoane desemnate, respectiv doamna profesor care este şi 
directorul centrului şi doamna Valentina Olariu  
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Completarea asta o putea face iniţiatorul proiectului. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Bun. Mai departe. Dacă mai vreţi să mai spuneţi ceva, vă rog. Bun. 
Dacă nu sunt alte intervenţii supun votului dumneavoastră art. 1, cu 
precizarea că avem un număr de 9 membrii care vor compune această echipă 
intersectorială, votul secret, persoanele vor fi desemnate prin votul secret al 
majorităţii consilierilor judeţeni prezenţi. Supun votului dumneavoastră pe 
domnul Cotuţ Doru – Alexandru – Subinspector de poliţie în cadrul Serviciului 
Investigaţii Criminale a Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

Deschidem procedura de vot, votul secret, vă rog să votaţi. 
Cu „26 de voturi pentru” propunerea a fost aprobată. 
2. Domnul Cott Ovidiu – Maior în cadrul Inspectoratului de Jandarmi 

Judeţean „Gelu Voievod” Bistriţa-Năsăud. 
Vot secret. Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” propunerea a fost aprobată. 
3. Doamna Ernst Corina – Medic în cadrul Compartimentului evaluarea 

şi promovarea sănătăţii al Direcţiei de Sănătate Publică a judeţului Bistriţa-
Năsăud. 

Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu „25 de voturi pentru” propunerea a fost aprobată. 
4. Doamna Praşcă Liliana – Consilier asistent în cadrul Compartimentului 

violenţa în familie şi marginalizarea socială din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud 

Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi.   
* 
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Intervine o problemă tehnică la sistemul de vot. 
*  

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Îmi pare rău stimaţi colegi dar calitatea aparatelor noastre lasă de dorit. 

Vă propun să continuăm Ordinea de zi. Am luat măsurile necesare avem 
pregătite buletinele de vot pentru votul secret şi la finalul şedinţei cu 
permisiunea dumneavoastră vom vota restul persoanelor care nu au fost 
votate prin votul secret electronic.  

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Cu permisiunea dumneavoastră mergem la punctul 2 al Ordinii de zi 
Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru Gestionarea Integrată a 
Deşeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud a unor spaţii din 
imobilul situat în municipiul Bistriţa, str. Păcii, nr.1 A - domeniul 
public al judeţului Bistriţa-Năsăud. Comisia de administraţie, vă rog 
avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Comisia economică? 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii? Domnul Curteanu, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Întrebarea, după ce lecturezi aşa un pic 
expunerea de motive, este că nu văd nici sensul, nici rolul acestui proiect de 
hotărâre, ori oamenii din asociaţiile de dezvoltare intercomunitară din câte 
ştiu eu au birouri, au unde să stea, este clar că fiind 10 oameni nu încap în 
birourile existente, colac peste pupăză, cred că se temină cât de curând 
mansardarea clădirii Consiliului Judeţean şi se creează spaţii în plus.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Pentru aparatul Consiliului judeţean. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Este în regulă. 
   Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dar terminaţi-vă întrebarea să pot să vă răspund. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Păi dacă mă întrerupeţi îmi va fi mult mai greu. Tocmai de aceea, la o 
atât de uşoară şi de slabă fundamentare eu unul nu pot să fiu de acord cu un 
asemenea Proiect de hotărâre. Îmi pare foarte rău. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E în regulă. Deci din păcate în momentul de faţă spaţiile care le are la 
dispoziţie Consiliul judeţean sunt insuficiente pentru activitatea care o 
desfăşoară. Datorită acestui fapt am luat acesată decizie şi de a propune 
investiţia cu mansardarea unde în urma unei analize cu aparatul de 
specialitate vedem dacă va merge Direcţia de dezvoltare durabilă sau direcţia 
de investiţii nou creeată. Avem în momentul de faţă două asociaţii de 
dezvoltare intercomunitară a căror membrii sunt toate U.A.T-urile din judeţul 
Bistriţa-Năsăud. Condiţiile de muncă, şi domnule Curteanu o să vă rog să 
mergeţi să le faceţi o vizită, în momentul de faţă sunt improprii în mansarda 
deasupra garajelor, câte 4-5 într-un birou foarte mic, relaţia cu primarii cu cei 
care au contact direct cu aceste asociaţii, una nu în cele mai bune condiţii, 
mai mult decât atât urmează ca în perioada imediat următoare având în 
vedere că sunt finalizate procedurile de achiziţie şi pentru operatorul unic care 
va colecta deşeurile de la nivelul judeţului, urmează perioada de contractare, 
urmează ca, compania care a câştigat licitaţie împreună cu colegii de la ADI şi 
colegii primari să întocmească aproximativ 100 mii de contracte. Relaţia 
directă cu cetăţenii va fi una cu mult mai mare decât a fost până acuma, 
atunci având o clădire care a fost eliberată de Direcţia de pază am considerat 
să vin să vă propun acest Proiect de hotărâre ca această asociaţie împreună 
pe o parte din spaţii, iar altă parte din spaţii rămâne la Consiliul Judeţean, 
spaţiu care va fi alocat Serviciului salvamont care stă în momentul de faţă în 
spaţiile primăriei din Piaţa Mică. Deci parte din aceste birouri am considerat că 
pot fi disponibilizate pentru acest ADI care este o asociaţie de dezvoltare a 
Judeţului Bistriţa-Năsăud şi parte din spaţii care rămân pentru aparatul 
Consiliului Judeţean nu mai fac obiectul unui Proiect de hotărâre. Sigur 
dumneavoastră în calitatea dumneavoastră de reprezentanţi ai cetăţenilor 
puteţi vota cum consideraţi, că e dreptul dumneavoastră să susţineţi sau să 
nu susţineţi un proiect de hotărâre. Decizia mea de a propune acest proiect 
de hotărâre a fost aceasta pentru că în momentul de faţă spaţiile în care îşi 
desfăşoară activitatea aceste ADI-uri sunt insuficiente. Sigur ideal ar fi fost ca 
de când am venit să găsim soluţii, nu am avut soluţii nici nu am recurs la 
varianta de a închiria spaţii din piaţa liberă pentru că asta ar fi însemnat 
costuri în plus pentru ADI. ADI-ul ştiţi că funcţionează cu resursele din 
cotizaţiile UAT-urilor din judeţul Bistriţa-Năsăud. Dacă sunt alte intervenţii? Vă 
rog domnule Curteanu. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc pentru amabilitate domnule preşedinte. Tocmai ăsta era şi 
sensul nelămuririi mele şi a întrebării că de-a lungul timpului am tot discutat. 
Nu avem spaţii corespunzătoare pentru serviciul care priveşte gestionarea 
transportului public judeţean, nu avem spaţii suficient de bune pentru 
Serviciul salvamont, înţeleg că acolo în locaţia respectivă o parte se va da 
Serviciului salvamont. Să veniţi acuma să spuneţi că acel spaţiu va fi folosit de 
ADI, la care suntem şi noi parte şi o parte consistentă, dar ca să îşi depoziteze 
nu ştiu cine 100 mii de contracte mi se pare ………… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu fals. Nu o să se depoziteze 100 mii de contracte. Urmează să se 
lucreze pentru a face 100 mii de contracte, nu le fac ei că le face compania cu 
persoana fizică sau persoana juridică, dar Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară în urma deciziei unanime a AGA împreună cu colegii primari 
vom sprijinii derularea acestui proces care este unul extrem de important, el 
trebuie să se deruleze într-un timp util ca deşeurile din judeţul Bistriţa-Năsăud 
care din păcate încă sunt depozitate în depozite neautorizate sau pe unde îi 
lasă vremea să fie colectate în mod civilizat să putem să curăţăm judeţul. Deci 
nu se depozitează contracte pentru că ADI-ul nu va depozita contractele, 
compania care a câştigat licitaţie bănuiesc că are deja sediu. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Şi e treaba ei să o facă până la urmă nu e treaba Consiliului judeţean, 
pentru că acea companie în momentul în care a participat la procedura de 
achiziţie public şi-a făcut toate calculele. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Aşa este domnule consilier, aşa este dar nu are legătură compania cu 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară. O parte din spaţiu este pentru 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară în condiţiile în care conform legii 
plenul Consiliului judeţean va aproba acest lucru. Dacă nu vor rămâne spaţiile 
închise acolo şi vom vedea care va fi soluţia folosirii lor. Între timp pentru 
serviciul, pentru compartimentul de transport, că nu este serviciu este un 
compartiment am găsit soluţii privind reaşezările de la noi pentru că era 
nevoie de ei în consiliul judeţean, încă de la începutul anului au fost mutaţi în 
clădirea Consiliului judeţean. 
  Dacă mai sunt intervenţii, vă rog. Dacă nu sunt alte intervenţii 
deschidem, de fapt nu mai deschidem nimic. Cu vot deschis, supun votului 
dumneavoastră acest Proiect de hotărâre cu precizarea că este nevoie de 
votul a 2/3 din totalul consilierilor judeţeni în funcţie pentru a trece acest 
proiect. Cine este pentru?  
  „19 voturi pentru”. 
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  Împotrivă? Abţineri? 
  “11 abţineri” ( Bumbu Mihai Adrian, Curteanu Eugen Dicones, Lăcătuş 
Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei Valentin, Montoiu Gabriela Cătălina, 
Negruşeri Vasile, Rogozan Florin Grigore, Runcan Anton Claudiu, Săsărman 
Monica, Sighiartău Robert Ionatan). 
  Cu “19 voturi pentru” şi “11 abţineri” Proiectul de hotărâre nu a 
fost adoptat.  

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Următorul proiect, Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii 
unor licenţe de traseu pentru servicii de transport public judeţean 
de persoane prin curse regulate speciale. Comisia de administraţie 
avizul, vă rog. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Intervenţii? 
  Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat. 
 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 
traseu pentru traseele din Programul judeţean de transport public 
de persoane prin curse regulate în judeţul Bistriţa-Năsăud pentru 
perioada 2014-2019, operatorilor de transport rutier desemnaţi 
câştigători în cadrul şedinţei de atribuire electronică din data de 
02.05.2014. Comisia de administraţie, vă rog avizul.  

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Intervenţii? Vă rog. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. De fapt nu este o observaţie pe 
marginea proiectului, însă este o observaţie care are legătură cu acest 
proiect. Îmi exprim convingerea că după adoptarea acestui proiect, veţi face 
domnule preşedinte toate demersurile astfel încât să se asigure transportul 
cadrelor didactice din municipiul Bistriţa, care îşi desfăşoară activitatea în 
Silivaşu de Cîmpie, astfel încât să nu mai fie nevoite să locuiască în gazdă în 
condiţii impropri. Ştiţi că de la începutul anului v-am adus în faţa 
dumneavoastră această problemă şi aţi spus că se poate rezolva după. Este 
vorba despre ………… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bănuiesc că în Programul de transport este şi o cursă Bistriţa-Silivaş.  
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Nu. Este vorba despre, ca modalitate de rezolvare, despre prelungirea 
traseului de la Visuia la Silivaş, cu o distanţă cred că sunt 5 km. Operatorul de 
transport este de acord să efectueze acest traseu. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Având un operator, domnule administrator vă rog să preluaţi 
să vedeţi cine a câştigat licitaţia electronică, pentru traseul Bistriţa-Visuia, să-l 
chemaţi şi să vedem care este soluţia pentru a prelungi această cursă. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Este o solicitare depusă de domnul primar de la Silivaş. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E în regulă, ne ocupăm doamna consilier de subiect, şi domnul 
administrator am rugămintea să fie pregătit la doamna consilier un răspuns 
după discuţia pe care o purtaţi cu transportatorul care a câştigat licitaţia pe 
acest traseu. Bun. Alte intervenţii? Dacă nu sunt alte intervenţii, cine este 
pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat. 
Mulţumesc. 
  Scuzaţi-mă cu „o abţinere” Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
Mulţumesc. 
  Cu 29 voturi pentru şi o abţinere (Sighiartău Robert Ionatan) 
Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
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Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii? Nu sunt intervenţii. Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. Vă 
mulţumesc.  

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Serviciului Public Comunitar de Evidenţa 
Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud pentru anul 2014. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Comisia economică, avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii, cine este pentru, împotrivă, 
abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  7 fiind vorba de persoană şi procedură de vot secret, vom face acest vot 
la finalul ordinii de zi. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Bibliotecii Judeţene „George Coşbuc” Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2014. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Comisia economică, avizul. 
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  Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenenţii. Cine este pentru, 
împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud 
pentru anul 2014 
Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, avizul. 
Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenenţii. Cine este pentru, 
împotrivă, abţineri? 
  Cu “28 voturi pentru” şi “2 abţineri” (Săsărman Monica, Urîte Florin 
Radu) Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Planului 
de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru 
semestrul II, anul 2014. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
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Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenenţii. Cine este pentru, 
împotrivă, abţineri? 
  Cu “29 voturi pentru” şi “o abţinere” (Săsărman Monica) Proiectul 
de hotărâre a fost aprobat. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la  
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 34/2014 privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul.  
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Vă mulţumesc. Intervenţii? Domnule Curteanu vă rog. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 

  Mulţumesc domnule preşedinte. Am observant că proiectul vizează doar 
o persoană şi doar din cabinetul dumneavoastră domnule preşedinte. Ţin 
minte că la începutul mandatului dumneavoastră spuneaţi că aveţi o structură 
foarte bine organizată la Cabinetul preşedintelui care cuprinde şi persoane cu 
studii medii şi persoane cu studii superioare. Ce s-a schimbat între timp chiar 
dacă în expunerea de motive, într-adevăr se scrie că acea persoană a absolvit 
cursurile Universităţii Spiru Haret. Întrebarea e nu mai lucraţi bine cu 
persoanele?  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Scrie în expunerea de motive aşa ceva? 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  În expunerea de motive. Da. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci nu vorbim de persoane aici. Domnule Curteanu nu vorbim de 
persoane, deci aici vorbim de funcţii publice. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Este vorba de consilieri. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da şi alea sunt funcţii să ştiţi publice. Nu sunt în momentul de faţă 
persoane. E o eroare gravă pe care o regret şi o retrag în mod public dacă 
acolo scrie că s-au făcut nu ştiu ce studii Spiru Haret.  

Deci domnule consilier având în vedere complexitatea atribuţiilor şi 
competenţelor compartimentului Cabinet preşedinte, propun următoarea 
modificare în Statul de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud, începând cu data de 1.06.2014: 

Funcţia contractuală de referent (M) de studii medii din cadrul 
compartimentului Cabinet preşedinte, poziţia XI.4 din Statul de funcţii,   
propunem să se transforme în funcţia contractuală de consilier (S) de studii 
superioare. 

Faţă de cele de mai sus, supun spre aprobare proiectul de hotărâre 
privind modificarea Statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

 Eu pot să înţeleg că este răutate la final de campanie electorală dar nu 
persoane se aprobă, aici se aprobă stat de funcţii. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Adevărul e că nu găsesc acuma. Realitatea e că….. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu dar poate că aţi citit ceva document de la partid. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Sunteţi simpatic, chiar de bună credinţă am spus lucrul acesta pentru că 
vroiam să lămuresc aceste aspecte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Acuma la mine se mai întâmplă să mai semnez şi ca primarul câteodată 
când sunt grăbit dar ……….. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Tocmai de aceea negăsind acuma la repezeală ….. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu la repezeală, am rugămintea să-i mai puneţi la domnul consilier la 
dispoziţie ………………………….. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Chiar s-ar putea să-mi joace memoria feste. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnule consilier sigur un laptop nu mai pot să vă pun la dispoziţie dar 
o foaie cu expunerea de motive vă dăm. 

 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
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  Sigur la momentul lecturării Proiectelor de hotărâri am dat peste 
menţiunea asta. Nu e nici un fel de problemă.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E o aberaţie nu vă supăraţi. Fac apel la inteligenţa dumneavoastră, că e 
o aberaţie ce-mi spuneţi că modificăm statul de funcţii spunând că cineva a 
absolvit  Spiru Haret. E o glumă proastă şi atât. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi dumneavoastră atunci de ce aţi spus că retrageţi? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am spus că dacă s-ar fi întâmplat o asemenea eroare era un lucru mai 
mult decât grav dar spre bucuria mea nu s-a întâmplat era doar un document 
de partid rătăcit printre documentele de şedinţă de consiliu. Vă asigur că în 
momentul în care persoana respectivă va veni să ocupe poziţia de consilier în 
cadrul Cabinetului preşedintelui o să vă fac cunoştinţă cu persoana respectivă 
domnule consilier Curteanu, vă furnizăm şi CV-ul care o să devină public pe 
site-ul consiliului şi am să mă asigur în mod direct să nu fie absolventă de 
Spiru Haret sau absolvent de Spiru Haret. Bun. Dacă mai aveţi alte intervenţii 
vă rog. Da eu înţeleg dorinţa partidului de a controla şi Cabinetul 
preşedintelui numai că legea nu-mi dă voie numai mie să-l controlez. Dacă nu 
mai sunt alte intervenţii cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu “25 voturi pentru” şi “5 abţineri” (Curteanu Eugen, Săsărman 
Monica, Lăcătuş Emil, Moldovan Andrei Valentin, Sighiartău Robert) Proiectul 
de hotărâre a fost aprobat. Vă mulţumesc.  
 

* 
12. Proiect de hotărâre privind  încadrarea drumului  judeţean 

170A Chiuza (DN 17D) - Dumbrăviţa - Păltineasa - Sita - 
Spermezeu (DJ 171), km 0+000-16+400, cu o lungime 
totală de 16,400 km şi a sectorului de drum judeţean 172C, 
Leşu - Lunca Leşului, km 22+200 – 28+300, cu lungime sector 
de  6,100 km din categoria funcţională a drumurilor de interes 
judeţean în categoria funcţională a drumurilor de interes local. 
Cu precizarea că este solicitarea colegilor primari din Spermezeu, Chiuza 

şi Leşu. În urma discuţiilor care le-am avut cu colegii primari ţinând cont de 
lungimea mare a reţelei de drumuri judeţene şi lipsa resurselor financiare 
europene pentru a putea fi modernizate integral, am arătat disponibilitate de 
a-i sprijinii în preluarea unor astfel de categorii de drumuri pentru că resursele 
financiare pe PNDR sau alte tipuri de resurse care fac eligibile primăriile, sunt 
mai multe decât cele pe Programul Operaţional Regional şi atunci cred că şi 
noi trebuie să fim de acord să sprijinim pe colegii primari pentru a putea 
moderniza aceste sectoare de drumuri. Comisia economică, vă rog avizul. 
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Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, dacă sunt intervenţii? Vă rog doamna consilier. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Domnule preşedinte, cred că dincolo de adoptarea acestui proiect ar 
trebui să ne gândim la modul cel mai serios ce se întâmplă cu infrastructura 
judeţului. Am ajuns astăzi în 2014 să ne recunoaştem incompetenţa în a 
gestiona drumurile judeţene. Este şi motivul pentru care le dăm primarilor 
………. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu salut gestul dumneavoastră. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  ….în condiţiile în care vă reamintesc că în ianuarie în momentul în care 
s-au aprobat cotele defalcate şi s-au repartizat pe unităţi administrative, 
comunei Spermezeu, i-aţi alocat cu bunăvoinţă suma de ….. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am rugămintea, puteţi să lăsaţi politica deoparte şi să reveniţi la 
Proiectul de hotărâre doamna consilier. Am încheiat campania haideţi să fim 
utili cetăţenilor. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Este pe Proiectul de hotărâre. Deci noi acum…… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu au legătură cotele defalcate cu Proiectul de hotărâre de a schimba 
categoria unui drum. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Noi acum venim şi dăm drumurile în grija primarilor. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu doamna consilier. Nu doamna consilier. Noi cei din majoritate vom 
răspunde afirmativ cererii primarilor respectivi. Poate o să o faceţi şi 
dumneavoastră, dacă nu asta este nu o să treacă Proiectul de hotărâre. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Dacă nu am fost în stare să gestionăm normal că…..   
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu apreciez foarte mult revenirea partidului dumneavoastră la 
normalitate care începe să-şi recunoască greşelile fundamentale făcute şi 



19 
 

termenul nu îl folosesc şi vă spun şi de ce. Doamna, colega dumneavoastră 
Boagiu vicepreşedinta Partidului Popular European atunci când a făcut 
documentele de programare a programat bani pentru drumuri agricole şi 
forestiere uitând de drumurile judeţene, comunale şi săteşti. Suntem astăzi 
într-o situaţie nefericită în care avem asfaltate sute de km de drumuri în 
pădure şi avem drumuri de piatră drumuri judeţene. Dar eu apreciez că 
măcar în ceasul al doisprăzecelea dumneavoastră aşa cum vă cunosc, 
începeţi să recunoaşteţi public, poate că o să vă facă bine lucrul ăsta. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Eu nu înţeleg de ce nu aţi protestat în momentul în care aţi fost invitat 
să tăiaţi panglicile. Atunci trebuia să protestaţi împotriva modului în care au 
fost alocate sumele. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Pentru că mama mea Dumnezeu să-i dea sănătate, m-a educat să fiu 
politicos şi să răspund în mod egal oricărui primar care invită preşedintele 
Consiliului judeţean la un eveniment de sărbătoare în comunitatea lui. În 
condiţiile în care, dar poate aveţi şi dumneavoastră o mamă care v-a educat 
civilizat şi când vorbeşte altcineva ascultaţi, sper că o aveţi, şi atunci la 
solicitarea domnilor primari am răspuns afirmativ. Acolo unde de exemplu nu 
am avut nici o contribuţie de nici un fel, că pe alocuri am avut şi eu mici 
contribuţii, cum ar fi căminul cultural din satul meu natal Chintelnic unde aţi 
fost şi dumneavoastră, şi dumneavoastră aţi insistat şi mai ales domnul 
deputat Oltean să stau alături de el la tăierea panglicii. Nu am vrut să o fac 
dar poate pe urmă era considerat un gest de impoliteţe şi am zis că o 
panglică în plus sau în minus o să mă găsească tot acolo şi am stat şi alături 
de domnul deputat Oltean şi de domnul primvicepreşedinte Mititean şi am 
tăiat o panglică. Dacă dumneavoastră credeţi că problema fundamantală a 
infrastructurii judeţului este problema tăierii panglicilor de către preşedintele 
Consiliului Judeţean pot să-mi iau angajamentul că fiecare primar care mai 
trimite invitaţii de acuma să mai participe o să-i cer să trecă să ia avizul 
preşedintei Comisiei de urbanism, dacă să tai sau nu panglica. Bun, dreptul la 
replică la diverse, aşa cum prevede regulamentul. Alte intervenţii la proiect vă 
rog. Citiţi regulamentul că sunteţi un bun jurist şi vedeţi unde aveţi, doamna 
consilier, dreptul la replică se acordă conform regulamentului de organizare al 
şedinţelor de consiliu judeţean la finalul şedinţei. Vă rog, vi-l dau şi stau cu 
multă atenţie şi vă ascult dreptul la replică. Vorbiţi-mi despre tot ce vreţi 
dumneavoastră, vă ascult cu mare drag. Domnul consilier Lupşan, vă rog. 
  Lupşan Nicolae: - consilier judeţean - 
  Trebuie să intervin pentru că doisprezece ani am fost primarul uneia 
dintre comunele a cărui obiect îl are Proiectul de hotărâre şi mi-a fost foarte 
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greu în toţi aceşti ani şi dacă mai ales presa am auzit la toate întrunirile şi 
forurile care au fost în Bistriţa despre necesitatea modernizării drumului de la 
Leşu, pentru că noi am rămas acolo de exemplu singura comună izolată şi cu 
sprijinul Consiliului Judeţean actual reuşim ca măcar din centru la sfârşitul 
acestui an să ajungem acolo unde trebuie. Legat de panglici, panglicile lăsaţi-
le să fie ale primarilor şi să invite pe cine vor ei, pentru că este munca lor şi 
acele proiecte europene le-au făcut pe baza muncii şi a calităţii lor şi de aceea 
să-i invite pe toţi acei care cred ei de cuviinţă şi este o mândrie pentru fiecare 
primar să aibă la el acolo fie preşedintele consiliului judeţean, prefectul sau 
reprezentanţii partidelor. Lăsaţi-i pe ei şi nu le amestecaţi că nu e bine. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc domnule consilier. Domnule consilier Urîte, vă rog. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Domnule preşedinte nu aş fi intervenit, sigur că subscriu că dacă într-
adevăr viitorul sau se pot absolvi bani europeni şi să se asigure doar 
cofinanţare pe partea cealaltă vom fi de acord, dar dacă tot aţi politizat îmi 
permit să spun că e o dovadă şi să întreb totuşi pentru că am văzut acuma 2 
săptămâni tot judeţul săpat pe toate părţile şi spuneţi că fără tentă electorală, 
dar eu vreau să întreb este o dovadă de profesionalism când se atacă toate 
străzile din judeţ şi din municipiu peste puterea de a le executa rapid fără să 
creezi un disconfort pentru că tot suntem un judeţ care vorbim de valori 
tradiţionale, de turism şi de acte de cultură. Dacă nu era cazul să fie mai bine 
gestionate ca să nu se rupă maşinile, că am văzut şi maşini şi ieri am văzut în 
Timp online un articol, că s-a rupt o maşină cu copii ducându-i la şcoală şi 
încă ceva am văzut de exemplu că s-au săpat, s-au pus nişte conducte, nici 
nu s-a acoperit, nici măcar nu s-a măturat şi s-a făcut deja marcajul. Întreb 
asta este o dovadă de profesionalism. Deci cred că indiferent de jocurile 
politice, şi păcat să dăm tentele electorale sau fost, sau după, sau înainte dar 
măcar să se execute lucrările de calitate şi într-o logică normală şi să evităm 
disconfortul faţă de cetăţeni. Mulţumesc. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da. Eu aşteptam mai mult de la dumneavoastră domnule Urîte 
mărturisesc în mod public dar mă rog. Am înţeles v-am ascultat cu atenţie, 
aşteptam mai mult de la dumneavoastră dar asta este. Nu există nici un fel 
de tentă electorală la absolut nimic. Lucrările la care făceaţi trimitere sunt 
gestionate de către o altă Asociaţie de Dezvoltare Intercomunitară, cea care 
furnizează serviciile de apă şi colectare a apelor uzate împreună cu Societatea 
Comercială Aquabis S.A. care are nişte termene, nişte contracte, consultanţi 
ingineri, nu există nici un fel de tentă, sau mă rog nu am înţeles la ce v-aţi 
referit tente şi campanii electorale. Sunt nişte termene odată cu venirea 
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primăverii şi a timpului bun, odată cu aproprierea finalizării contractului 
pentru că aţi făcut mai multă trimitere şi eu ca şi dumneavoastră circulăm pe 
străzile din municipiul Bistriţa. Lucrurile s-au intensificat, în iulie trebuie să 
finalizeze lucrările, compania care are acest contract de lucrări. Am solicitat în 
mod special şi ADI-ului şi companiei ca un reprezentant al Serviciului de 
drumuri şi din Serviciul de drumuri al Consiliului Judeţean în municipiu şi de la 
Direcţia de administrare a domeniului public să nu mai fie invitaţi să fie 
membrii a comisiei. Azi de dimineaţă şi domnul Orţan şeful serviciului care 
este aici şi poate să vă confirme acest lucru i-am solicitat să desemneze un 
funcţionar din acest compartiment care să nu facă nici un fel de rabat de la 
calitatea lucrărilor de reparare a drumurilor judeţene care au fost afectate în 
urma acestor lucrări. Chiar dacă poate vă vine greu să credeţi, interesul meu 
şi eu sper că şi al dumneavoastră este unul comun, să încercăm ca prin 
prestaţia noastră de aici şi noi ceilalţi care suntem în executiv prin prestaţia 
întregii activităţi să putem să oferim oamenilor servicii de cât mai bună 
calitate. Nu am făcut nici o tentă electorală din nimic, nu am folosit şi nu voi 
folosi niciodată, pentru că cei care au făcut-o au pirdut mai mult decât au 
câştigat, în schimb voi face tot ce ţine de mine ca termenele să se respecte, 
contractele cu fonduri europene sunt unele extrem de severe, să-i percep 
penalităţi companiei cu, care suntem deja în instanţă cărora le-am perceput 
penalităţi pentru că nu au executat lucrările în termenele prevăzute în 
contract. De asemenea am solicitat Companiei Aquabis şi ea a solicitat 
constructorilor în măsura în care ne permite legislaţia ca intervenţiile făcute 
pe străzile modernizate sau reparate, reparaţiile să se facă cu aceleaşi 
companii. Am înţeles de la domnul director Şandru că lucrează aceleaşi 
companii care au făcut modernizarea pe anumite zone în centrul municipiului 
Bistriţa. Deci aş vrea să vă asigur şi pe dumneavoastră şi pe cetăţeni că nu 
facem nici un fel de rabat. De asemenea am cerut colegilor mei atât 
Arhitectului şef cât şi domnului Orţan ca fiecare autorizaţie de construcţie 
eliberată de către Consiliul Judeţean pentru construcţia acestor reţele să nu le 
mai dea voie să ajungă în drumul judeţean decât acolo unde nu există altă 
soluţie de a face această reţea. Vă asigur că voi fi extrem de atent ca aceste 
lucrări să fie de calitate şi intervenţia în aria drumurilor judeţene să fie doar 
acolo unde nu există altă soluţie. Sigur modernizarea acestor reţele produce 
şi un anumit disconfort, lucru pentru care am cerut scuze şi într-o conferinţă 
de presă săptămâna trecută populaţiei şi o să o fac în continuare şi sper ca 
disconfortul să nu fie unul prelungit sau foarte mare.   
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Sub Cetate se lucrează de două luni jumate. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu sunt nici inginer, nici diriginte de şantier, dar dacă spuneţi că Sub 
Cetate se lucrează de două luni jumate, domnule administrator am 
rugămintea să vă notaţi să îl rugaţi pe domnul director de la ADI apă-canal să 
verifice în cât timp trebuia să se lucreze pe Sub Cetate şi să-i furnizaţi 
doamnei preşedinte a Comisiei de urbanism, doamna consilier Săsărman 
Monica un răspuns. Domnul Curteanu, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Vedeţi un proiect care suscită un pic de 
dezbatere pentru că este vorba de drumuri. La momentul în care domnul 
Şandru a venit şi ne-a prezentat  proiectul domniei sale de buget exact asta a 
fost întrebarea noastră în cadrul Comisiei de urbanism, aveţi de gând să 
spargeţi toate drumurile judeţene şi toate străzile din oraş. Nu, zicea domnul 
Şandru, folosim o tehnologie inovatoare prin care băgăm un tub în tuburile 
existente. Excelent am zis, în sfârşit avem şi la Bistriţa această tehnologie. 
Din păcate sunteţi în spate asta este constatarea noastră şi de aceea au şi 
fost intervenţiile colegiilor noştrii. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă dau un răspuns. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Nu, că nu este cazul. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Ba da că sunt anumite reţele de exemplu cele de pe Bulevardul 
Republicii, domnul Curteanu care vor fi executate prin această tehnologie 
care este una foarte scumpă şi noi am putut folosi această tehnologie acolo 
unde a fost permisă proiect şi toate celelalte instituţii care aprobă finanţările. 
Deci o parte din lucrările din municipiul Bistriţa se fac cu această tehnologie 
de introducere pe ţeava existentă unui alt tub prin suflare şi sunt alte zone ca 
cele de pe străzile unde se lucrează prin care tehnologia este cea clasică de a 
schimba reţelele respective. Şi vă spun sau cel puţin dumneavoastră sunt 
convins că ştiţi sau dacă nu ar trebui să ştiţi, Comisia europeană finanţează 
reţelele de colectare de apă uzată în aglomerări mai mare de 2000 de 
persoane, cu un cost pe persoană sub 2000 de euro iar aducţiuni de apă în 
aglomerări mai mari de 50 de persoane cu costuri sub 1000 de euro. Sunt 
nişte condiţii extrem de stricte înainte de a obţine aceste finanţări pe care 
trebuie să le întrunim, unde nu le întrunim nu obţinem finanţare. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Bun. Idea e că Proiectul de hotărâre ca să revenim la oile noastre ……… 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Acuma dacă tot vreţi dezbateri pe reţeaua din Bistriţa eu sunt la 
dispoziţia cetăţeanului, dumneavoastră sunteţi cetăţean.  

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Doar vă reaminteam care a fost susţinerea domnului director de la 
Aquabis. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu are nici o legătură cu proiectul, drumul de Sub Cetate dar eu sunt la 
dispoziţia cetăţenilor şi dumneavoastră fiind cetăţean de frunte al judeţului 
sunt la dispoziţia dumneavoastră, vă ascult, vă răspund. Vă rog. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Eu am intervenit domnule preşedinte, nu aveam ţinte nici pe 
dumneavoastră, doar că avem şi Aquabis-ul în subordine la Consiliul 
Judeţean. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dacă îl rugaţi şi pe consilierul, colegul dumneavoastră consilierul 
Curteanu aşa va auzi. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  De exemplu ca să vă dau un caz concret şi sigur că este vorba de 
Bistriţa. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Tot legat de drumul de la Chiuza 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Nu, ca observaţie. Miercuri de exemplu vă spun şi data exactă, miercuri, 
datorită decopertării de către Aquabis, nu exagerez deci în afară de Jeepuri 
nu putea trece nimeni. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu decopertează Aquabis-ul, decopertează compania care lucrează. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Mă rog angajată de-a Aquabis-ului sau cum o fi, chiar  m-am oprit şi am 
întrebat, deci erau cei cu marcajul, am zis domnule este incredibil, am zis că 
acolo marchează şi dincoace maşinile rămân suspendate, deci înafară de 
jeepuri nu putea să treacă nimeni. Au zis domnule într-adevăr a fost o 
desincronizare şi rugămintea mea că tot ziceţi că vreţi să fie în folos, să fie 
nişte comisii să verifice. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnule Urîte, este o companie, se numeşte în termeni tehnici, care a 
câştigat licitaţia inginerul, cel care supervizează lucrari, termene, verifică. 
   
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
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  Nu se gândesc la disconfortul cetăţenilor domnule preşedinte. Asta este 
realitatea. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Ascultaţi-mă, dumneavoastră credeţi că eu am timp să merg acuma pe 
fiecare stradă să văd unde este inginerul. Inginerul Dorel domnul Negruşeri 
precizează foarte bine. Eu vă spun următorul lucru, că deşi anumiţi cetăţeni ai 
judeţului spun că de 2 ani de zile de când Radu Moldovan conduce judeţul 
acesta nu se întâmplă nimic, eu vă felicit şi vă mulţumesc că dumneavoastră, 
prin intervenţiile dumneavoastră arătaţi opiniei publice că tot se mai întâmplă 
ceva şi în judeţul acesta. Mai creem şi câte un pic de disconfort dar la final 
sper ca serviciile să fie de asemenea natură încât oamenii să uite de perioada 
când au avut disconfort şi să rămână mulţumiţi de calitatea apei potabile şi a 
serviciilor de colectare a apei uzate. Alte intervenţii dacă aveţi. Eu nu v-am 
oprit domnule consilier. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Ca să concluzionăm. Drumurile cele trei care fac obiectul Proiectului de 
hotărâre ……… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Numai două dar…. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Sunt trei segmente. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt doar două drumuri domnule consilier. Domnule consilier judeţean 
sunt doar două drumuri dar dacă vreţi să le spuneţi trei, puteţi să le spuneţi 
trei, dar eu fac precizarea că sunt două.   

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Două drumuri, trei segmente, Chiuza, Spermezeu şi Leşu. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  4 segmente. Că merge de undeva şi ajunge în altă parte. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Aţi spun la începutul expunerii dumneavoastră, că au fost solicitate de 
către primari, pentru o gestionare mult mai aproape de ………… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Fals. Deci am o rugăminte, dacă vreţi să rămânem în notă, dar dacă 
dumneavoastră vreţi vă puteţi face expozeu, că eu vă ascult. Deci eu am avut 
o discuţie cu colegii primari, că cererile au venit de la ei. Vă dau un exemplu, 
primarul de Ilva Mică ar fi putut pe măsura 322 să modernizeze sectorul de 
drum judeţean care trece peste Strâmba, care e pe teritoriul cadastral adică 
aproape de sus de unde nu este asfaltat acuma până în intersecţia pe DJ 172 
şi era foarte revoltat că vechiul plen al Consiliului judeţean nu a putut să ia în 
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dezbatere această propunere, acest Proiect de hotărâre, pentru că domnul 
preşedinte a refuzat să facă o astfel de propunere. În momentul de faţă 
avem, eu unul o să fiu în continuare corect, cinstit chiar dacă unii o să 
interpreteze într-un fel sau altul, avem aproape 750 km de drumuri judeţene, 
programul operaţional regional, perioada de programare 2014-2020 prevede 
anumite sume. Nu avem cum să obţinem resurse pentru modernizarea 
întregii reţele de drumuri judeţene, avem modernizaţi până într-o sută de km, 
şi atunci am discutat cu colegii primari, de asemenea o să venim într-o 
următoare etapă cu alt proiect de hotărâre pentru că în momentul de faţă 
sunt şi drumuri care nu întrunesc condiţiile tehnice prevăzute de legea 
drumurilor care sunt în reţeaua de drumuri judeţene, pentru că între timp 
legea s-a modificat şi nu mai întrunesc şi o să venim în faţa dumneavoastră 
cu propunerea de a le transfera unităţilor administrativ teritoriale pe raza 
căreia există aceste drumuri. Sunt alţi colegi, de exemplu drumul de la Chiuza 
la Spermezeu întruneşte condiţiile pentru că face legătura între două unităţi 
administrativ teritoriale. În urma discuţiilor avute cu colegii primari într-o 
adunare generală a unui ADI la diverse i-am rugat să inventarieze şi aceste 
lucruri şi pe modelul a 4 primari destoinici, respectiv cel din Lunca Ilvei cu cel 
din Şanţ şi cel din Dumitra cu cel din Şintereag, care au creeat două asociaţii 
de dezvoltare intercomunitară şi pe PNDL au modernizat câţiva zeci de km, 
cel din Lunca la Şanţ şi de la Dumitra la Blăjeni, să vedem de unde, cu un 
efort comun obţinem cât mai multe fonduri şi o să aduc decizia acestor colegi 
primari. În următoarea etapă deja avem pregătite de către domnul Orţan 
şeful Serviciului de drumuri materialele, într-un termen foarte scurt o să am o 
discuţie cu colegii primari în care vom face o analiză tronson cu tronson să 
vedem care merită să rămână la Consiliul Judeţean şi care îşi doresc să le 
preia pentru a fi modernizate. Ăsta este scopul, nu pentru întreţinere că nu 
are primăria Spermezeu cu Chiuza banii necesari să întreţină drumul, dacă 
există varianta modernizării lui şi eu nu pot sta în calea modernizării acestor 
drumuri în condiţiile în care voi face tot timpul aceste propuneri ale unor 
proiecte de hotărâri. Sigur decizia vă aparţine dumneavoastră, plenului 
Consiliului Judeţean. Aţi intervenit odată pe proiectul acesta nu mai aveţi voie 
doamna consilier. Nu mai aveţi intervenţii la proiectul acesta. Altcineva? Nu 
aveţi dreptul de a intervenii pentru un proiect decât o singură dată doamna 
consilier, îmi pare rău. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Totuşi aş vrea să vă felicit că………… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu mă mai felicitaţi. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aţi spus clar aprobăm proiectul pentru că în consiliul judeţean avem 
bani pentru……. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog. 
  Lupşan Nicolae: - consilier judeţean - 
  Şi o cerut primăriile. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnul consilier, am rugămintea, aţi intervenit şi dumneavoastră odată. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Exact asta e. A cerut primăria Leşu, a cerut primăria Chiuza, a cerut 
primăria Spermezeu. Corect? 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Corect. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Noi suntem de acord cu Proiectul de hotărâre. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumim că ne-aţi anunţat, vedeam cum votaţi, ştiam dacă aţi fost 
de acord sau nu. Dacă sunt alte intervenţii? Dacă nu sunt alte intervenţii cine 
este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea 
cofinanţării obiectivului de investiţie: „ MODERNIZARE DJ 172, KM 
3+080-5+870, Beclean-Figa”, judeţul Bistriţa-Năsăud, finanţat prin 
Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului Dezvoltării 
Regionale şi Administraţiei Publice. 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Nefavorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumim, intervenţii? Domnul Curteanu. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. La acest proiect de hotărâre revine în 

actualitate o problemă mai veche, punerea la dispoziţia consilierilor a 
întregii documentaţii aferente unui proiect de hotărâre. Şi la acest proiect 
nu a fost pusă la dispoziţie, vorbesc pe site-ul Consiliului Judeţean, evident 
că la un moment dat trebuie să ne dăm şi noi interesul dar asta nu 
înseamnă că executivul consiliului judeţean nu poate să facă în mod 
extrem de uşor acest lucru, adică să pună pe site-ul consiliului judeţean o 
documentaţie tehnică. Nici la acest proiect nu a fost pusă documentaţia 
tehnică pe site drept urmare, am făcut în cadrul Comisiei de urbanism mai 
multe dezbateri pe această tematică şi am observat un aspect extrem, 
extrem de interesant pe care vi-l aduc la cunoştinţă şi vă solicit un pic 
atenţia. Trebuie să cofinanţăm acest proiect cu aproape 15% din valoarea 
lui, este o sumă extrem de mare şi eu m-am tot gândit, este vorba de 1 
milion de lei care ar putea fi direcţionaţi totuşi în altă parte. Şi m-am gândit 
de unde este suma respectivă? Păi e simplu. Atunci când am aprobat 
indicatorii tehnico-economici am scăpat un lucru, că în devizul general era 
prinsă cota de cost a creditului deşi a spus domnul Orţan că era bine să 
revină la indicatorii aceeia tehnico-economici, să scoatem din devizul 
general lucrul acesta, nu s-a întâmplat, proiectul a trecut luna trecută sau 
acum două luni în forma aceea şi nu are sens să povestim în momentul de 
faţă despre această poveste. Ideea e că, dacă vrem să procedăm la modul 
corect şi să ne rămână bani în buget, pentru că toată operaţiunea aceasta 
va fi urmată de o rectificare bugetară, ar fi bine ca onor executivul 
consiliului judeţean să renunţe la prezentarea proiectului în momentul de 
faţă, să revină asupra indicatorilor tehnico-economici şi într-o şedinţă 
viitoare să aprobăm într-adevăr proiectul cu noile sume. De aceea eu vă 
propun domnule preşedinte să amânaţi discutarea acestui proiect şi să 
reveniţi ulterior.  

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu sunt de acord. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  E în regulă, e propunerea mea, ca şi consilier o fac. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sigur.  

1. Documentaţiile astea sunt extreme de stufoase, dar care v-au fost 
puse la dispoziţie la Comisia de urbanism. O să am rugămintea la colegii mei 
să vedeţi cum a votat domnul consilier Curteanu atunci când am aprobat 
indicatorii tehnico-economici. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Am votat pentru, nu am zis că nu. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Păi nu, dar am şi eu curiozitatea cum aţi votat, vreau să aflu şi eu. Pot 
să întreb colegii, să se uite la procesul verbal cum aţi votat. 

2. Cu tot respectul vă adresez rugămintea pentru că deja sunteţi, nu 
aş fi făcut-o dar sunteţi a doua oară când dezinformaţi. La art. 3 suma de 
cofinanţare este în valoare de 540.861 sursele de finanţare pentru 
modernizarea acestor drumuri sunt din două categorii din bugetul consiliului 
judeţean şi din bugetul Ministerului Dezvoltării Regionale şi Administraţiei 
Publice şi v-aş ruga frumos nu mai dezinformaţi. Nu ştiu la ce vă foloseşte să 
minţiţi în continuare. Aţi făcut-o ani de zile şi nu v-a folosit la nimic şi atunci 
fiind deja la a doua minciună într-o singură şedinţă îmi permit cu tot respectul 
să vă spun să nu mai dezinformaţi. Dacă nu aveţi timp să vă pregătiţi de 
şedinţă măcar rămâneţi în zona generalităţilor şi nu mai aduceţi în discuţie 
sume. Nu rămânem cu banii pentru că avem nevoie de cu mult mai mulţi bani 
dar a fost alocată o anumită sumă de la consiliul judeţean pentru 
modernizarea acestui drum important într-o zonă a judeţului care se dezvoltă 
şi primăria Beclean face eforturi pentru a se dezvolta zona respectivă şi PNDL-
ul prevede cofinanţări din partea UAT-urilor care primesc finanţare şi noi am 
venit cu această parte de cofinanţare. Altcineva? Vă rog doamna Săsărman. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. Spuneaţi despre faptul că domnul consilier judeţean 
dezinformează. Eu cred că dumneavoastră ne dezinformaţi şi vă citez. art. 2 
valoarea totală a obiectivului de investiţie 6 927 911 lei cu TVA…………. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Bani ca să-ţi faci drumurile………… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu vreţi să mă lăsaţi să o ascult pe consiliera preşedintă. Am 
rugămintea la procesul verbal. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  …………din care partea de cofinanţare a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud este de 1 035 579,8 lei cu TVA. Deci nu este vorba despre 500 mii 
lei cum dumneavoastră aţi făcut referire. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Doamna consilier. Art. 3 suma de cofinanţare în valoare de 540 861. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Este cuprinsă pe anul acesta. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dar domnul consilier Curteanu ne spune că, cofinanţăm şi nu 
cofinanţăm, noi finanţăm. Sunt două surse de finanţare pentru modernizarea 
reţelelor de drumuri judeţene, bugetul propriu al consiliului judeţean şi 
fonduri din PNDL. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi vedeţi că nu ştiţi domnule preşedinte. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Păi de unde să ştiu atâtea ca dumneavoastră. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi vă spun.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Păi nu am de unde. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  În art. 2 spuneţi clar, partea de cofinanţare a Consiliului judeţean. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu nu vreau să fac lectura articolelor cu dumneavoastră că am iniţiat 
aceste proiecte. Punctual doamna consilier. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Peste 1 milion de lei cu TVA, deci această parte nu va fi suportată de 
către Ministerul Dezvoltării iar dacă susţineţi acest lucru dezinformaţi total. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog. Atât? Vă mulţumesc. Vă rog domnule consilier. 
  Rogozan Florin-Grigore: consilier judeţean – 
  Dacă îmi daţi voie domnule preşedinte. Să citim tot art. 3 suma de 
cofinanţare în valoare de 540 861 lei….. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu aţi putea să faceţi o lectură în grupul PDL a articolelor astea. 
  Rogozan Florin-Grigore: consilier judeţean – 
  Domnule preşedinte vă rog să mă ascultaţi. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da, vă ascult.  
  Rogozan Florin-Grigore: consilier judeţean – 
  Spune, suma de cofinanţare în valoare de 540 861 lei este cuprinsa în 
buget, iar diferenţa va fi cuprinsă la o rectificare ulterioară a bugetului. Deci 
nu dezinformează domnul consilier Curteanu. Mulţumesc. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Suma de peste 1 milion de lei, pe care noi …… 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vreţi să mă puneţi în situaţia să vă chem la ordine doamna consilier? 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Abia aştept. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Se vede că nu aţi muncit deloc în campania asta electorală. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Poate ne spuneţi pentru ce vreţi, sau ce cofinanţăm noi cu 1 milion de 
lei? 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Noi finanţăm modernizări de drumuri şi spre deosebire de alte 
administraţii să creem condiţii de circulaţie în judeţul Bistriţa-Năsăud. 
Mulţumesc. Alte intervenţii? Dacă nu sunt alte intervenţii, supun votului 
dumneavoastră Proiectul de hotărâre. Cine este pentru, împotrivă, abţineri. 
  Cu “21 voturi pentru”, “6 voturi împotrivă” (Curteanu Eugen, 
Săsărman Monica, Rogozan Florin-Grigore, Runcan Anton Claudiu, Bumbu 
Mihai, Sighiartău Robert) şi „3 abţineri”, (Negruşeri Vasile, Lăcătuş Emil, 
Moldovan Andrei Valentin), Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc.  
  Domnule Gică să faci câte un afiş să le pui acolo la Figa. Modul în care 
se sprijină dezvoltarea judeţului. 
  Doamna consilier judeţean Săsărman sunteţi la şedinţa Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Îmi doresc un tratament egal domnule preşedinte. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dumneavoastră sunteţi discriminată tot timpul, nu aveţi un tratament 
egal. Domnule Pop, vă rog. 
  Bogdan Ivan e aici? Să chemi şi televiziunile săptămâna viitoare, că 
poate dacă o filmează pe doamna Monica o să fie mai activă. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării 
obiectivului de investiţie: „Reabilitare DJ 172G, Km 20+ 912-
23+012, Sărăţel-Domneşti”, judeţul Bistriţa-Năsăud, finanţat prin 
Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului Dezvoltării 
Regionale şi Administraţiei Publice. Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Serios? Ne bucurăm. Intervenţii? Domnul consilier Curteanu şi domnul 
consilier Urîte pe urmă.  
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Invers. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Iertaţi-mă domnul consilier Urîte şi domnul consilier Curteanu. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Am totuşi o întrebare, eu ceva nu înţeleg. De ce la obiectivul de la Figa, 
un obiectiv de investiţie de 5,900 milioane partea de cofinanţare de 175 mii 
din partea Consiliului Judeţean, adică era de 1 milion de Ron şi dincoace de la 
5,500 milioane sunt 175 mii. Poate îmi explică şi mie cineva. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  O să-l rog pe domnul Orţan să vă explice dar bănuiala mea este că e 
partea de finanţare pe anul acesta şi partea de cofinanţare cât putem executa 
anul acesta. Domnule Orţan, vă rog. 
  Orţan Alexandru: – Şef serviciu – 
  Diferenţa vine de la modul în care se întocmeşte devizul general. Pentru 
Figa în devizul general s-a cuprins o sumă echivalentă unui credit de 15%, 
chestiune care este perfect legală şi este în conformitate cu prevederile 
Hotărârii de Guvern 28/2008 privind modul de întocmire a devizului general. 
La Sărăţel nu este prevăzut în devizul general sau nu sunt prevăzute în 
devizul general cheltuieli legate de derularea unui eventual credit. De aici 
porneşte diferenţa deşi sumele sunt sensibil egale. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun. Mulţumesc domnule Orţan. Domnul Curteanu. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Atunci întreb totuşi de ce nu ne scrieţi chestiile astea, să ştim domnule, 
acolo e sumă mai mare aproape de cinci ori pentru că este vorba de credit. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dacă o întrebaţi pe doamna Monica la Comisia de urbanism, vă 
răspundea domnule Urîte. Ştiu că nu sunteţi dar dacă o întrebaţi ea vă 
spunea sigur. Din moment ce a avizat favorabil sunt convins că a pus toate 
întrebările de rigoare. Domnul consilier Curteanu, vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  A primit aviz nefavorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Asta pentru că nu e primarul de la PDL. Vă rog domnule Curteanu. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Nu încercaţi să aruncaţi în derizoriu discuţia pentru că v-am explicat 
extrem de clar la proiectul anterior de hotărâre de unde rezultă diferenţa 
asta, de ce plătim. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Reveniţi vă rog la Proiectul de hotărâre nu la cel anterior, vă rog 
frumos. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
 Păi, despre asta este vorba. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Să-mi aduceţi aminte că mi-aţi explicat. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Evident. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Şi pentru a vă arăta că noi tratăm pe toată lumea corect 
majoritatea din consiliul judeţean nu o să se abţină şi nu o să voteze 
împotriva unui proiect într-o comună administrată de prim vicepreşedintele 
PDL domnul Sorin Mititean. Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Vă mulţumesc. Sperăm să învăţaţi ceva din lucrurile astea. 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat.  
 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate şi a Indicatorilor Tehnico-Economici aferenţi obiectivului 
„Amenajare şi consolidare DJ 172H, km 14+043-25+593, Matei-
Fântânele – DJ 151, judeţul Bistriţa-Năsăud”. 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz nefavorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii. Nu sunt intervenţii. Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu “23 voturi pentru”, “6 voturi împotrivă” (Curteanu Eugen, 
Săsărman Monica, Rogozan Florin-Grigore, Runcan Anton Claudiu, Bumbu 
Mihai, Sighiartău Robert) şi „o abţinere” (Moldovan Andrei Valentin), drumul 
din comuna primarului PDL Matei, Encean a fost adoptat cu votul majorităţii 
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din consiliul judeţean. Cei care au votat sunt majoritatea. Şi dumneavoastră 
faceţi parte şi mai mulţi. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

16. Proiect de hotărâre privind preluarea în folosinţă gratuită a 
sălii B aparţinătoare Cinematografului “DACIA” din municipiul 
Bistriţa, Bulevardul Decebal nr.3-5. 

Aici aş vrea să fac precizarea că în urma mai multor solicitări şi cred că 
şi o parte importantă din grupul colegilor consilieri PDL au adus în discuţie 
acest subiect, am avut discuţii repetate cu directorul general al RADEF şi mă 
bucur că am reuşit să-l conving să ne cedeze şi sala B a cinematografului 
DACIA, dacă o să întrunim votul necesar să o preluăm. Vreau să vă spun că, 
cu sumele economisite în urma licitaţiei şi la rectificarea din iunie o să venim 
să vă propunem modernizarea sălii B a cinematografului DACIA într-un 
cinematograf 3D, 4D, nu ştiu care sunt în momentul de faţă cele mai 
performante echipamente pentru a putea oferii locuitorilor judeţului Bistriţa-
Năsăud acces la servicii de cât mai bună calitate, solicitările venind foarte 
multe şi din partea cetăţenilor care reclamă lipsa unei săli de cinematograf 
modern în judeţul nostru. 

Comisia de administraţie vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Comisia economică? 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, vă rog avizul. 
  Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii? Doamna consilier Săsărman. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. Domnule preşedinte eu doresc să vă întreb de ce trebuie să 
încheiem un contract de comodat şi nu un contract de dare în administrare? 
Spaţiul respectiv să fie dat în administrarea Consiliului judeţean. Eu consider 
că această formulă era cea mai bună şi eficientă, pentru că vorbim despre o 
dare în folosinţă gratuită, asta înseamnă că Consiliul Judeţean foloseşte acel 
spaţiu şi dacă îl folosim să ne spuneţi pentru ce şi cu ce scop şi care sunt 
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acţiunile pe care efectiv consiliul judeţean le poate face pentru că noi nu 
avem calitatea de operator film? 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles întrebarea. Îmi daţi voie să vă răspund? 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  De ce contract de comodat şi nu contract de dare în administrare. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci în momentul preluării conducerii Consiliului judeţean de către mine 
am găsit un contract între RADEF şi Consiliul Judeţean încheiat de vechiul 
executiv în urma bănuiesc că aprobării vechiului legislativ al Consiliului 
judeţean, un contract pe 10 ani din care 2 erau trecuţi. Am solicitat o 
întrevedere cu directorul general de la RADEF şi am cerut prelungirea, 
dublarea propriu zis a termenului contractului pentru că altfel rentabilitatea 
investiţiilor nu stătea în picioare. Avem un contract în momentul de faţă pe 20 
de ani, avem acel centru multicultural aprobat, finanţat. Eu am cerut şi atunci 
sala B a cinematografului, aveau un anumit protocol dacă nu mă înşel cu o 
companie din Cluj care modernizează şi cinematograful, nu ştiu cum îi spune, 
Florin Piersic acuma dar îi spunea cumva când eram eu tânăr la şcoală în Cluj. 
Republica, cred că domnul consilier are dreptate. Între timp compania 
respectivă nu mai are resursele financiare pentru modernizare, am făcut un 
act adiţional la contract prin care preluăm şi sala B prin care ne angajăm să 
nu schimbăm destinaţia sălii ci doar o modernizăm, vom avea şi un protocol, 
un parteneriat cu RADEF care va furniza serviciile de film, mai mult câteva 
judeţe din care îmi aduc aminte acuma, judeţul Mureş care are un astfel de 
parteneriat cu RADEF, după deducerea tuturor cheltuielilor cu administrarea 
sălii respective am negociat că 60% din profitul care va rezulta din această 
activitate să rămână la judeţul Bistriţa-Năsăud şi 20% să meargă la regia 
statului RADEF. Vom păstra aşa cum am spus destinaţia acestei săli urmează 
ca in cel mai scurt timp, dacă proiectul de hotărâre va fi adoptat să facem 
demersurile necesare pentru a lua o companie de specialitate care să ne facă 
rapid proiectul de modernizare a acestei săli ca la rectificarea din iulie să pot 
venii în faţa dumneavoastră cu propunerea de a finanţa şi modernizarea sălii 
B din cinematograful DACIA cu destinaţia proiecţie de film. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Era simplu acuma să fi avut spre aprobare parteneriatul public cu 
RADEF-ul. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt nişte proceduri juridice, eu în calitatea mea de nu jurist, v-am spus 
ce ştiu eu despre subiectul acesta. Juridic dacă mai vreţi ceva suplimentar 
domnul secretar vă stă la dispoziţie. Alte intervenţii? Dacă nu sunt alte 
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intervenţii supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre cu precizarea 
că este necesar votul a 2 treimi din numărul total al consilierilor judeţeni în 
funcţie pentru a putea să trecă acest proiect. 
  Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitate” de voturi „pentru”, proiectul a fost aprobat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Avem votul secret, mulţumesc domnule secretar. Eu v-aş face 
următoarea propunere să ascultăm dreptul la replică de la Diverse, al 
doamnei consilier Monica Săsărman, să vedem dacă mai sunt alţi colegi care 
doresc să intervină la Diverse cum este domnul consilier Moldovan şi pe urmă 
colegii noştrii să trecă la procedura de vot secret. Între timp pregătim votul 
secret, sigur cu rugămintea că trebuie să rămânem în sală ca după 
exercitarea votului secret să putem aproba şi Proiectul de hotărâre. Doamna 
Săsărman, vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Da. Câteva probleme domnule preşedinte şi v-aş ruga să nu mă 
întrerupeţi. În primul rând calitatea dialogului nu este coborâtă în consiliul 
judeţean de către consilierii judeţeni PDL ci chiar de dumneavoastră care nu 
vă puteţi abţine să nu intraţi în polemici politice. Ok conduceţi, nu vă contestă 
nimeni acest lucru însă trebuie să întrebăm şi publicul când faceţi aceste 
lucruri la care v-aţi referit. 

2. Vorbeaţi despre faptul că doamna Anca Boagiu a aprobat 
drumurile comunale forestiere. Da. De aceste drumuri au beneficiat o serie de 
unităţi administrativ teritoriale prin destoinicia primarilor care le-au 
manageriat. Mă aşteptam astăzi să veniţi să-mi spuneţi câte proiecte au 
aprobat, sau strategia în vigoare aprobată de către Comisia europeană pentru 
acordul de parteneriat strategic, că acestea sunt lucruri importante. 

3. Despre buna mea creştere nu cred că sunteţi dumneavoastră în 
măsură să discutaţi, dacă vreţi să o faceţi vă recomand să luaţi legătura cu 
mama că ea vă poate spune. Şi un ultim aspect domnule preşedinte se referă 
la drumul din comuna Matei. Noi avem acolo începute lucrările pe un drum pe 
care l-aţi abandonat de doi ani de zile, nici măcar 10 cm nu s-au asfaltat în 
comuna Matei, dar veniţi cu o investiţie nouă, evident să vă ţineţi o 
promisiune faţă de domnul viceprimar. Nu am aprobat acest proiect, nu pe 
acest motiv, ci urmare a faptului că noi consilierii judeţeni PDL, nu am avut 
acces la documentaţia aferentă proiectului şi mă refer la documentaţia 
tehnică. Chiar am avut o discuţie cu doamna Jurje şi poate confirma acest 
lucru prin care spuneam că nu ai cum să aprobi o documentaţie sau nişte bani 
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din banul public fără să ştii pentru ce. Acestea au fost fracţiunile pentru care 
noi ne-am manifestat ca atare. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun doamna consilier. Domnule administrator am rugămintea la 
dumneavoastră ca acuzaţiile aduse de doamna consilier Săsărman sunt foarte 
grave, că îi interziceţi accesul la documentele publice. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Nu. Nu ne-au fost puse la dispoziţie. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog să luaţi măsurile care se impun ca aleşii cetăţenilor să poată să 
aibă acces la toate documentele pe care le solicită şi rolul comisiilor este exact 
ăsta pentru dezbateri pe fond a fiecărui proiect şi vreau ca toţi colegii, 
consilierii judeţeni să poată vota în cunoştinţă de cauză. Vă rog frumos să vă 
grijiţi de acest lucru. Domnul consilier judeţean Moldovan, vă rog. 
  Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean – 
  Domnule preşedinte, aş vrea să fac o observaţie pentru că suntem în 
luna mai şi a fost luna unor zile festive, s-a petrecut totuşi o eroare care este 
generală, dar e bine să precizăm adevărul aici în Consiliul judeţean. Apropo 
de Ziua Independenţei de Stat a României care nu este 9 mai ci este 10 mai. 
10 mai este ziua în care primul ministru a citit proclamaţia în faţa camerelor 
reunite ale Parlamentului României iar domnitorul Carol I a semnat. De unde 
vine eroarea? Ca să ştim că nu e vina nimănui, e o chestiune de informaţie, 
eroarea vine din faptul că în ziua precedentă în 9 mai a fost o zi pentru 
interpelări în Camera Deputaţilor un deputat liberal, Fleva a făcut o 
interpelare pentru ministrul de externe care era Kogălniceanu şi i-a întrebat 
„noi nu ne proclamăm odată independenţa?” şi ministrul a răspuns „ da ne 
proclamăm, suntem naţiune liberă şi de sine stătătoare şi ne-o proclamăm”. 
De ce s-a ajuns la asta? Guvernul, fireşte Guvernul Groza, regimul comunist 
care a urmat nu a vrut ca sărbătoarea Independenţei de Stat din România să 
coincidă cu 10 mai, ori noi după 90 ne-am revenit. Drept ori nu, un răspuns la 
o interpelare a ministrului de externe înseamnă proclamarea de 
independenţă, dar după aceea a dispărut şi originalul fireşte cu semnătura 
domnitorului, cu data, cu toate celelalte, dar 10 mai este ziua proclamării 
independenţei. Mulţumesc. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumim domnule consilier. Dacă mai sunt alte intervenţii la Diverse? 
Dacă nu rugămintea la colegii mei să procedeze la numărarea voturilor, să 
vină să putem comunica rezultatul votului, să dăm votul final pentru Proiectul 
de hotărâre.  
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  Se procedează la vot secret, pentru două proiecte de hotărâri, 
utilizându-se buletine de vot: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Echipei 
intersectoriale în domeniul prevenirii şi combaterii violenţei în 
familie, la nivelul judeţului Bistriţa-Năsăud, pe lângă Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud. 

7. Proiect de hotărâre privind exercitarea cu caracter temporar a 
funcţiei publice de conducere de director executiv al Serviciului 
Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud, de către doamna COTFAS LILIANA pe o 
perioadă de 6 luni.                                                                                                                 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Gaftone va prezenta rezultatul votului pentru desemnarea 

persoanelor pentru înfiinţarea echipei intersectoriale în domeniul prevenirii şi 
combaterii violenţei în familie. 

 Gaftone Ioan: - consilier judeţean - 
Domnul Cotuţ Doru - Alexandru – 29 voturi pentru 
Domnul Cott Ovidiu - 29 voturi pentru  
Doamna Ernst Corina - 29 voturi pentru  
Doamna Praşcă Liliana - 30 voturi pentru 
Domnul Dr. Pintea Lucian - 30 voturi pentru 
Doamna Kantor Edit Eva - 30 voturi pentru 
Doamna Linca Maria Loredana -  30 voturi pentru 
Doamna Prof. Hudrea Daniela Maria -29 voturi pentru, 1 vot împotrivă 
Doamna Valentina Olariu -29 voturi pentru, 1 vot împotrivă 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitatea lui. 

  Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitatea” colegilor consilieri prezenţi, proiectul a fost 
aprobat. Vă mulţumesc. 
  La Proiectul nr. 7. Proiect de hotărâre privind exercitarea cu caracter 
temporar a funcţiei publice de conducere de director executiv al Serviciului 
Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al Judeţului Bistriţa-Năsăud, de 
către doamna COTFAS LILIANA pe o perioadă de 6 luni, vă rog să citiţi 
rezultatul votului. 

Gaftone Ioan: - consilier judeţean - 
  Proiect de hotărâre privind exercitarea cu caracter temporar a funcţiei 
publice de conducere de director executiv al Serviciului Public Comunitar de 
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Evidenţă a Persoanelor al Judeţului Bistriţa-Năsăud, de către doamna COTFAS 
LILIANA pe o perioadă de 6 luni. Voturi “pentru – 30” 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitatea lui. 

  Cine este pentru, împotrivă, abţineri? 
  Cu „unanimitatea” colegilor consilieri prezenţi, proiectul a fost 
aprobat. Vă mulţumesc şi vă doresc o după amiază plăcută. 
 
 

* 
 
 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 
* 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                         Iosif Redl 
 
                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Întocmit: Consilier asistent Răscol Maria 


